
Söderslättspartiets synpunkter avseende ACTEA 

Vi ställer oss huvudsakligen positiva till rapportens slutsatser med några kommentarer.

1. Förvaltningsstrukturen bör inriktas på stordriftsfördelar och möjliggöra förbättrade 
möjligheter till samarbete inom likartade verksamheter.

2. Bildningsförvaltningen bör ansvara för all utbildning och inte splittras på flera 
förvaltningar. Stordriftsfördelar skapar därmed bättre effektivitet.

3. Större fokus bör ägnas åt kommunövergripande samarbete för större effektivitet i 
likhet med räddningstjänstens samarbete med Vellinge och Skurup. 
Samhällsplanering och miljö är beroende av åtgärder i omgivande kommuner och 
behöver därför koordineras kommunövergripande. Specialistkompetenser på hög 
nivå bör också samnyttjas för ökad effektivitet.

4. Nämndsstrukturen behöver inte följa förvaltningsstrukturen utan kan indelas i 
mindre enheter för att stimulera intresse för vissa sakfrågor.

5. Kostnaderna för nämnderna bör minska genom färre antal ledamöter, färre ersättare 
analogt med KF samt att ersättare bara kallas vid ordinarie ledamots förhinder.

6. Ledamöter i KS bör inte utgöras av nämndsordförande eftersom uppsiktsplikten 
försvåras. För att nämndsspecifik kunskap skall tillgodoses vid sammanträden så kan 
ledamoten utgöras av vice ordförande. Dennes arvode behöver då justeras för att 
möjliggöra ökat förberedelsearbete.

7. Arbetsutskotten i nämnderna kan ersättas av Presidier för ökad effektivitet.
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